
PROTOKOLL nr 10 

2021-06-19 Årsmöte Risö Samfällighetsförening  

När: 2021-06-19 kl. 14:00 

Var: Karl och Edvins brygga 

 
 
 

1. Val av ordförande för stämman 
Kerstin Kristensen valdes till mötesordförande. 

 

2. Val av sekreterare för stämman  
Anna Spikh valdes till sekreterare. 

 

3. Val av 2 justeringsmän tillika rösträknare 
Axel Sevedag och Åsa Cider valdes till justeringsmän tillika rösträknare. 

 

4. Fråga om stämmans behöriga utlysande  
Besvarades av årsstämman med ja. 

Kallelse med dagordning, Verksamhetsberättelse, Årsredovisning, Revisionsberättelse, Budget och 

debiteringslängd, Fullmakt samt Valberedningens förslag utskickat till medlemmarna 3 veckor innan 

mötet via email.  

Ett fåtal medlemmar som saknar email har fått utskicket via post. 

Materialet har också hängts upp på anslagstavlan i väntkuren vid Vita Huset samt publicerats på 

hemsida (https://rison.se/aktuellt.html) och i facebook-gruppen: Risö Samfällighetsförening. 

 

5. Fastställande av röstlängd 
Röstlängd fastställdes. 

 

6. Fastställande av dagordning  
Den föreslagna dagordningen godkändes. 

 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse  
Kerstin Kristensen gick igenom årsberättelsen som också skickats ut tillsammans med kallelsen. 2020 
års verksamhetsberättelse lägges till handlingarna. 

 

8. Revisorernas berättelse 
Åsa Cider meddelar att räkenskaperna är fint skötta och utan anmärkning. Revisionsberättelsen är 
utskickad tillsammans med kallelsen. 

 

9. Fastställande av resultat 
Annika Hedström redogjorde för det ekonomiska resultatet. Enig årsstämma fastställde resultatet. 

 

10. Ansvarsfrihet för styrelsen 

https://rison.se/aktuellt.html


Enig årsstämma beviljade ansvarsfrihet för styrelsen. 

11. Intern kommunikation   
a. Lista skickades runt där mötesdeltagarna gavs möjlighet att uppdatera sina kontaktuppgifter. Man 
kan alltid uppdatera sina medlemsuppgifter genom att maila styrelsen@rison.se. 
b. Hemsida finns på www.rison.se där protokoll från årsmöte distribueras. 
c. Även Facebookgruppen: Risö Samfällighetsförening används för att sprida intressanta nyheter och 
annan information.  

 

12. Motioner från medlemmar 
Inga inkomna motioner. 

 

13. Ersättning till styrelse och revisorer 
Enig årsstämma beslutade att ingen ersättning skall utgå till styrelse och revisorer.  

 

14. Val av styrelse (valberedningen)  
Valberedningen redogjorde för sitt förslag som också skickats ut i samband med kallelsen. 

Enig årsstämma biföll valberedningens förslag. 

 

Ordförande Lars Björs (fyllnadsval), 1 år 
Ledamot Anders Svensson (nyval), 2 år 
Suppleant Göran Berg (omval), 1 år 
Suppleant Klas Lüppert (omval), 1 år 
Revisor Åsa Cider (omval) 1 år 
Revisor sup. Maja Lüppert (omval) 1 år  
 
Sitter kvar:  
Kassör Annika Hedström (1 år kvar)  
Sekreterare Anna Spikh (1 år kvar) 

 

15. Val av revisorer och revisorssuppleant (valberedningen)  
Enig årsstämma biföll omval av revisor: Åsa Cider och revisorssuppleant: Maja Lüppert ytterligare 1 
år. 

 

16. Frågan om ny valberedning  
Espen Hjardar och Daniel Bothén valdes av enig årsstämma till valberedning ytterligare 1 år.  

 

17. Styrelsens förslag till budget  
Föreningens kassör föredrog styrelsens förslag till budget, avgifter och avsättning till fonder. 

Avgiften sänks med anledning av Tjörns kommuns nya hantering av sopavgiften, vilket medför en 
lägre budget för året.  

Förslag till debitering 2021-2022:  

- Medlemsavgift 100 kr per fastighet/år, totalt 5 300 kr  

- Bryggavgift 400 kr per fastighet/år, totalt 21 200 kr  

- Nyttjandeavgift 300 kr per hushåll, totalt 18 300 kr   
(justering för flerhushålls fastigheter enligt tidigare debiteringslängd). 

 

Förslag avsättning bryggfond: 20 000 kr 

 

mailto:styrelsen@rison.se
http://www.rison.se/


Totala intäkter för året blir 44 800 kr och efter kostnader blir det budgeterade överskottet 17 300 kr 
för året. Detta överskott är till för oförutsedda kostnader. 

 

18. Fastställande av budget  
Budgeten fastställdes av enig årsstämma som biföll styrelsens förslag. 

 

19. Övriga frågor  

• Lennart Cider önskar informellt möte efter årsmötet med alla markägare. 

• Klas Lüppert informerade om säkerhetsarbetet på ön. 

o Brandövningarna kommer att pausas under året med anledning av Covid-19. Önskar någon 
eller några medlemmar en mindre momentövning med ett fåtal personer så kan det 
anordnas genom att man kontaktar Klas.  

o Temadag med Sjöräddningen planeras 1 aug kl 10:00 

• Lars-Olof Nilsson lyfter frågan om att underhållsarbetet av färjebryggan kan göras av personer på 
ön. Styrelsen tar med sig detta. 

Styrelsen informerade om att besiktning av färjebryggan har genomförts av Tjörns BryggTeknik 
AB och att styrelsen därefter har därefter begärt in offerter för underhållsarbetet av både Tjörns 
BryggTeknik AB och Västkustens Brygg och Transport. Ingen offert har ännu mottagits trots 
påtryckningar med påminnelser via mail och telefon. Hans Dahlkvist erbjuder sig att påminna 
båda aktörerna då han har kontakt med dem.   

• Sandviken 

Kerstin Kristensen tar upp att styrelsen under året diskuterat sandviken och vi anser det 
problematiskt att badgäster under sommarperioden ofta kör upp sina båtar på stranden. Detta är 
en stor säkerhetsrisk för badande och även ett miljöproblem. Kan man på något sätt hindra 
småbåtar från att köra upp på stranden och hänvisa dem till att lägga till vid klipporna eller på 
svaj? Styrelsen önskan är att samla in markägarnas syn i denna fråga. 

Enig årsstämma önskar få stop på att båtar körs upp på stränderna i Sandviken. 

Förslag om att vi i första hand kan sätta upp en skylt på respektive strand om att det är förbjudet 
att köra upp med båt på stranden framfördes. Samt förslag om att sätta upp lina med bojar och 
nät kan vara ett annat alternativ. Ett sådant nät hindrar även maneter att ta sig in vilket kan vara 
bra med anledning av nya maneter som blir allt vanligare i våra vatten. 

• Hjortar 

Hur skall vi på ön bli av med hjortarna som förstör i våra trädgårdar? 

Kerstin Kristiansson informerade om att detta är en fråga för markägarna och inte för 
medlemmarna i Risö samfällighet. 

Lars-Göran informerade om att ett tappert försök att skjuta hjortarna gjordes i höstas, men då 
jakt inte bedrevs på hela ön lyckades man inte skjuta dem. Nu önskar man bedriva jakt på hela ön 
och diskuterar frågan vidare på informellt möte efter årsmötet (påkallat av Lennart Cider).   

 

20. Meddelande om plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt  
Stämmoprotokollet tillgängliggör så hemsidan. 
 
 
Medlemmarna tackar Kerstin Kristiansson för sitt arbete som styrelseordförande och årsmötet 
avslutades. 
 

 
 
 
 



Vid protokollet 

 

 

Anna Spikh    Axel Sevedag 

Sekreterare    Justerare 

 

 

 

Åsa Cider 

Justerare  

 

 


